
  
  

 

 

 

 

 
 

ZPRÁVA O ČINNOSTI ZA ROK 2024 
Mikulovská sportovní, příspěvková organizace 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Zpracoval:  Mgr. David Pořízek 
Doplnil a předložil: Mgr. Petr Kulhavý BA 



  
  

OBSAH 
 
1. Úvodní slovo ředitele 
1.1. Stručné zhodnocení činnosti příspěvkové organizace za rok 2024   
       
2. Profil příspěvkové organizace         
2.1. Historie a poslání           
2.2. Základní údaje           
2.3. Orgány organizace          
2.4. Organizační struktura           
2.5. Stavebně-investiční oblast         
 
3. Výsledky hospodaření za rok 2024        
3.1. Účetní závěrka (rozvaha, výkaz zisků a ztrát)       
3.2. Ledová plocha – hospodářský výsledek         
3.3. Výsledek finanční kontroly          
3.4. Čerpání účelově poskytnutých prostředků        
3.5. Přehled o plnění rozpočtu          
3.6. Použití fondů            
3.7. Návrh na rozdělení hospodářského výsledku 
 
4. Investice 2025        
4.1. Plánované investice pro rok 2025 
 
5. Závěr             
5.1. Závěrečné ohlédnutí         
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  
  

1. ÚVODNÍ SLOVO ŘEDITELE 
 
1.1. Stručné zhodnocení činnosti příspěvkové organizace za rok 2024 
 
Vážení radní, vážení zastupitelé, 

otevíráte zprávu o činnosti Mikulovské sportovní. Uplynulý rok 2024, byl již čtrnáctým rokem 
působnosti této příspěvkové organizace a lze ho opět charakterizovat, jako rok plný změn, a to 
jak v oblasti investic, tak i v oblasti personální. 
 
V investiční oblasti se toho v roce 2024 událo opravdu mnoho. Začátkem roku byl dokončen 
navigační systém, který již plně nabízí svým zákazníkům ve sportovní hale přehlednější a 
snadnější orientaci. V únoru pak proběhla výroba a instalace oplocení u plynové stanice. První 
kvartál roku 2024 zakončila renovace restaurace v prvním patře sportovní haly. Ve druhém 
čtvrtletí proběhla instalace kamerového systému a rekonstrukce kotelny. Začátek druhého 
pololetí se nesl ve znamení rekonstrukce malého sálu, pokračovali jsme legalizací parkování 
před sportovní halou a nezbytně nutnými změnami na hlavním rozvaděči, včetně instalace 
náhradního zdroje. Ke konci roku pak započala rekolaudace bytu správce na apartmánový dům.  
 
Změny nastaly i v oblastí personální. Po takřka patnácti letech opouští Mikulovskou sportovní 
recepční, paní Vlasta Kvintová, kterou od 1. ledna roku 2025 nahradí Kristýna Králiková. Změn 
dozná i post ředitele. Stávající ředitel, David Pořízek, se rozhodl z osobních i profesních důvodů 
ukončit své působení v příspěvkové organizaci. Od 1.ledna 2025 jej nahradí pan Petr Kulhavý. 
 
I Letos, stejně jako v letech předchozích, byla v provozu sezónní ledová plocha, umístěná 
v areálu základní školy Hraničářů. A i zde se v letošním roce udály změny, které nejen zkvalitnily 
nabízené služby, ale přispěly i z hlediska ekonomiky celého provozu. 
 
Samotné hospodaření organizace, skončilo i v letošním roce v černých číslech. Jak již víme, 
kladný hospodářský výsledek Mikulovské sportovní je dán především možností pořádání 
sportovních soustředění, kdy se sportovní hala stává, díky příjemnému klimatu města a svou 
blízkostí s rakouskou a slovenskou státní hranicí, ideálním místem pro vícedenní sportovní 
vyžití dětí a mládeže. Nemalý finanční přínos mají také nabízené služby, které se společně 
s živnostníky, kteří v prostorech sportovní haly podnikají, snažíme neustále zkvalitňovat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
  

2. PROFIL PŘÍSPĚVKOVÉ ORGANIZACE 
 
2.1. Historie a poslání 
 
Příspěvková organizace Mikulovská sportovní, vznikla na základě Zřizovací listiny ze dne 
10.02.2010, za účelem zajištění činností v působnosti zřizovatele v oblasti uspokojování potřeb 
občanů v oblasti sportu a umožnění využívání sportovní haly pro všechny občany a rozvíjet tak 
tělovýchovnou a sportovní aktivitu ve městě. Jejím zřizovatelem je město Mikulov.   
 
Předmětem činnosti příspěvkové organizace je: 
 

a) provozování tělovýchovných zařízení města Mikulov předaných k hospodaření, sloužící 
regeneraci a rekondici, 

b) zajišťování sportovních, tělovýchovných a rekreačních činností a služeb při provozování 
sportovních zařízení, v nichž se realizují, jak vlastní, tak zprostředkované sportovní, 
tělovýchovné a rekreační činnosti jednotlivců, kolektivů či veřejnosti, 

c) organizování sportovních soutěží. 
 
Okruhy doplňkové činnosti: 
 

a) masérské, rekondiční a regenerační služby, 
b) realitní činnost, 
c) pořádání odborných kurzů, školení a jiných vzdělávacích akcí vč. lektorské činnosti, 
d) půjčování věcí movitých, 
e) hostinská činnost, 
f) ubytovací služby.   

 
Podmínkou realizace doplňkové činnost však je, že nenaruší plnění hlavního účelu příspěvkové 
organizace a odděleně sleduje náklady a výnosy doplňkové činnosti a použití zisku v souladu 
se zněním § 28 odst. 5 zákona č. 250/2000 Sb. O rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 
ve znění pozdějších předpisů. 
 
Statutárním orgánem, který je pověřen vystupováním za příspěvkovou organizaci, je ředitel. 
Ředitele jmenuje a odvolává Rada města Mikulov. Ředitel jedná jménem příspěvkové 
organizace v souladu s platnými předpisy a v rámci oprávnění daných Zřizovací listinou. 
Příspěvková organizace je zřízena na dobu neurčitou. 
 
Tabulka 1. Seznam ředitelů příspěvkové organizace 
Jméno, příjmení, titul Období vykonávané funkce ředitele organizace 
Richard Stacha Od 01.12.2009 do 06.04.2012 
Karel Pavlík, Mgr. Od 06.04.2012 do 02.02.2023 
David Pořízek, Mgr. Od 01.07.2023 do 31.12.2024 

 
 



  
  

2.2. Základní údaje 
 
Název:    Mikulovská sportovní, příspěvková organizace 
Sídlo společnosti:  Na Hradbách 1474/13, 692 01 Mikulov 
IČ:    65804325 
Datum vzniku:   10.02.2010 
Zřizovatel:   Město Mikulov, se sídlem Městský úřad Mikulov, Náměstí 158/1, 

692 20 Mikulov 
Právní forma:   Příspěvková organizace 
Bankovní spojení:  číslo účtu: 86-2475490217/0100, Komerční banka, a.s. 
Statutární orgán:  Mgr. David Pořízek – ředitel 
Kontrolní orgán:  Město Mikulov 
Telefon/fax:   + 420 519 510 089 
E-mail:    reditel@mikulovskasportovni.cz    
Web:    www.mikulovskasportovni.cz  
 
 
2.3. Orgány organizace 
 
Tabulka 2. Orgány organizace 

ZŘIZOVATEL 
Jméno, příjmení, titul Funkce Období vykonávané funkce 
Město Mikulov Kontrolní orgán Od 10.02.2010 

STATUTÁRNÍ ORGÁN 
Jméno, příjmení, titul Funkce Období vykonávané funkce 
David Pořízek, Mgr. Ředitel Od 01.07.2023 do 31.12.2024 

 
 
2.4. Organizační struktura 
 
Tabulka 3. Organizační struktura 

         
   

 Zřizovatel  
  

          
   

 Statutární orgán  
  

           
               
 Recepční Správce budovy Účetní Uklízečka 

 
 
 
 
 

mailto:reditel@mikulovskasportovni.cz
http://www.mikulovskasportovni.cz/


  
  

2.5. Stavebně – investiční oblast 
 
1. Navigační systém – II. etapa 
 
Již v roce 2023 započala I. etapa instalace interního navigačního systému. Začátkem roku 2024 
jsme pokračovali jeho II. etapou, která byla na konci ledna zdárně ukončena. Ve vnitřních 
prostorách sportovní haly se nyní nachází dostatek ukazatelů, které i v případě nepřítomnosti 
organizačního pracovníka (recepčního), navedou každého zákazníka sportovní haly přesně tam, 
kam požaduje. 
 
2. Oplocení plynové stanice 
 
Sportovní hala má ve svém čele možnost dalšího ubytování, a to v podobě bytu správce 
(probíhá rekolaudace na apartmánový dům), který je propojen s plynovou stanicí. Ta se ovšem 
nachází více než metr pod úrovní přízemí bytu a vytváří tak prázdný prostor, který je v případě 
neznalosti prostředí nebo za snížené viditelnosti pro pohybující se osoby nebezpečný. 
Abychom předešli úrazům a zvýšili bezpečnost daného prostoru, byl v dané oblasti instalován 
kovový plot. 
 
3. Renovace restauračních prostor 
 
Po mnoha letech se dočkaly také restaurační prostory. Proběhla zde kompletní výmalba 
prostor, včetně všech přilehlých chodeb, kuchyně a skladovacích místností. Zrenovován byl 
také prostor barového pultu, osvětlení a podlaha v restauračních prostorech.    
 
4. Kamerový systém 
 
V rámci ochrany majetku a zvýšení bezpečnosti sportovní haly, a to i v její bezprostřední 
blízkosti, byl kolem budovy naistalován bezpečnostní kamerový systém. Systém čítá sedm 
kamer s vysokým rozlišením, které jsou přímo napojeny na služebnu Městské policie Mikulov 
a můžou tak monitorovat situaci kolem sportovní haly v reálném čase. 
 
5. Rekonstrukce kotelny 
 
V dubnu letošního roku, započala rekonstrukce plynové kotelny. Její stávající atmosférické 
plynové kotle byly značně zastaralé, včetně principu spalování zemního plynu. Tento druh 
spalování již nedovoloval maximálně využít tepelnou energii v zemním plynu obsaženou tak, 
jako to dovolují moderní kondenzační kotle. Stejně tak i konstrukce kotlového tělesa a materiál 
v něm byly již překonány. V současné době se používají materiály a konstrukce umožňující 
rychlý a efektivní přenos tepla a rychlou regulaci výkonu na potřebnou hodnotu. Nedochází 
tak například k cyklování hoření, které způsobuje značné energetické ztráty. 
Strojovna plynové kotelny byla za dobu svého provozu značně amortizována. Jednalo se hlavně 
o nefunkční kulové uzávěry, které se nejen těžce ovládaly, ale také netěsnily a docházelo k 
tečení topné vody po ostatních armaturách a potrubí a následně ke korozi těchto částí. V 



  
  

havarijním stavu byly i směšovací třícestné ventily a jejich pohony k řízení provozu systému 
ústředního topení. Značná část pohonů měla omezenou funkčnost, případně nefungovaly 
vůbec. Nešlo tak regulovat provoz topení dle potřeb a docházelo ke ztrátám. 
 
Při samotné rekonstrukci tedy došlo k výměně plynových kotlů (nově má sportovní hala čtyři) 
a jejich rozvodů. Dále také k instalaci nových expanzních nádob a výměně vadných čerpadel. 
Roční energetická úspora se bude pohybovat kolem 40 %. 
  
6. Parkoviště u sportovní haly 
 
Samotné parkování před sportovní halou je složité. Míst je málo a parkování navíc nebylo 
oficiálně povoleno. Během letošního roku se nám ale podařilo dát vše do pořádku. V rámci 
procesu povolování jsme ještě nově vyčlenily parkovací prostory pro zásobování kuchyně 
sportovní haly a také parkování pro návštěvníky bytu správce (apartmánového domu).   
 
7. Rekonstrukce malého sálu 
 
Dlouhodobá nespokojenost návštěvníků sportovní haly panovala s prostory malého sálu 
v prvním patře budovy. Sál sloužil jako multifunkční prostor a byl k dispozici komukoliv, bez 
konkrétního určení. Za dobu svého vy-užívání sál dospěl do fáze, kdy byl již svým uživatelům 
provozně nebezpečný a bylo nutné jej zrekonstruovat. 
Nově prostor nabízí moderní sportoviště sloužící především individuální přípravě jako jsou 
kalistenika, workout, kondiční a kompenzační trénink. Své útočiště zde našel místní boxerský 
oddíl, který se nemalou měrou podílel na dovybavení. Sál lze ale i využít k józe nebo masérským 
či fyzioterapeutickým školením. 
Při samotné rekonstrukci bylo nezbytné demontovat saunový kout, který musel ustoupit 
prováděné rekonstrukci. V těchto prostorech nově vznikly dvě menší místnosti. Jedna slouží 
boxerskému oddílu k uložení sportovních potřeb, druhá pak jako příruční sklad pro posilovnu 
a malý sál. Rozšířeny byly i toalety, čímž se zázemí pro Squash, posilovnu a malý sál dostalo na 
požadovanou úroveň. 
 
8. Ostatní 
 
Menší stavebně-investiční akce mi dovolte jen bodově: 
 
• Úpravy na hlavním rozvaděči (instalace náhradního zdroje). 
• Rekolaudace bytu správce. 
• Rekonstrukce kompletně poničeného WC v prvním patře budovy. 
• Zálohový systém šatních skříněk. 
• Dovybavení areálu ledové plochy. 
• Výměna žaluzií v prostorách ubytovny. 
• Zvýšení bezpečnosti basketbalových košů. 
• Elektronické permanentky na squash. 
 



  
  

3. VÝSLEDKY HOSPODAŘENÍ ZA ROK 2023 

 



  
  

 
 
 



  
  

 



  
  

 



  
  

 
 

 



  
  

3.2. Ledová plocha – hospodářský výsledek 
 
  2024/2025   2024/2025   
  Příjmy Tržby  Výdaje Energie   Mzdy   
  listopad 61 400,00 Kč  listopad 88 131,00 Kč   61 566,00 Kč   
  prosinec 129 200,00 Kč  prosinec 76 439,00 Kč   76 368,00 Kč   
  leden 193 200,00 Kč  leden 52 031,00 Kč   79 133,00 Kč   
  únor 68 400,00 Kč  únor 33 806,00 Kč   94 859,00 Kč   
  celkem 452 200,00 Kč  celkem 250 408,00 Kč   311 926,00 Kč   
  VÝSLEDEK -110 134,00 Kč        
                  

 
Stejně jako předešlé roky, tak i letos je hospodářský výsledek ledové plochy v záporných 
číslech. Nicméně oproti letům předešlým jsme si ekonomicky polepšili.  
Tržby ledové plochy vzrostly oproti minulému roku o dalších 73 %, což svědčí o vzrůstající 
popularitě bruslení v Mikulově. Z celkové tržby, tvoří zhruba 60 % tržby z veřejného bruslení, 
zbytek pak z pronájmu ledové plochy hokejistům. Velký vliv má samozřejmě i klesající náklady 
na provoz kluziště, a to zejména díky stabilizaci cen energií.  
Vzhledem k zápornému hospodářskému výsledku, je nutno brát provoz ledové plochy i nadále, 
především jako službu občanům našeho města. Při téhle filozofii ale nesmíme zapomínat na 
skutečnost, že s finanční ztrátou z ledové plochy není kalkulováno v ročním příspěvku města 
Mikulovské sportovní a ztráta z kluziště, tak ovlivňuje hospodaření celé organizace.  
 
 
3.3. Výsledek finanční kontroly 
 
Zpráva o výsledcích finančních kontrol byla daňovým poradcem předána na Městský úřad 
Mikulov, vedoucí finančního odboru, paní Ing. Ingrid Klanicové.  
Výsledky kontrol v oblastech využití fondů, cestovních náhrad, bilanční kontinuity, stavů účtů, 
pokladny, rozpočtu, výsledku hospodaření, zveřejnění účetní závěrky, nájemních smluv a smluv 
o dílo, byly shledány bez závad. 
 
3.4. Čerpání účelově poskytnutých prostředků 
 
V roce 2024 čerpala příspěvková organizace Mikulovská sportovní účelově poskytnuté 
prostředky ve výši 1.700.000, - Kč a to takto: 
 

- 1.200.000, - rekonstrukce malého sálu (DOJO). 
- 500.000, - bezpečnostní kamerový systém. 

 
 
 
 
 



  
  

3.5. Přehled o plnění rozpočtu 

 
   
 
 
 
 
 
 
 
 

Plnění rozpočtu  r.2024

Název organizace: Mikulovská sportovní, příspěvková organizace
IČ:65804325

v tis. Kč

Hl. činnost
doplňková 
činnost Celkem Hl. činnost

doplňková 
činnost Celkem

1. Tržby 0 0
2. Příspěvek zřízovatele - účelový 0 0
3. Ostatní provozní dotace 0 0
4. Zúčtování 403 do výnosů 0 0
5. Zapojení fondů do výnosů 0 255 255
6. Ostatní výnosy: 4000 370 4370 4296 6 4302
7. z toho  příjmy z pronájmu 519 519
8.                příjmy z prodeje majetku
9. Výnosy celkem 4000 370 4370 4551 525 5076
10. Opravy a udržování 600 30 630 448 39 487
11. Spotřeba materiálu 150 20 170 384 10 394
12. Spotřeba energii 1320 30 1350 1459 32 1491
13. Služby 2165 2165 2153 92 2245
14. Mzdové náklady 2500 2500 2817 2817
15. Povinné pojistné 797 797 962 962
16. Daně a poplatky 5 5 18 16 34
17. Odpisy 655 655 702 702
18. Ostatní náklady 10 10 54 54
19. Náklady celkem 8202 80 8282 8997 190 9187
20. Výsledek hospodaření bez příspěvku zřizovatele -4202 290 -3912 -4446 -4446
21. Příspěvek zřizovatele 4200 4200 4200 4200
22. Výsledek hospodaření  0 290 290 -246 334 89
23. Odvod
24. Investiční dotace

Rozpočet r.2024 Skutečnost 2024



  
  

3.6. Použití fondů 
 

Použití fondů:
v tis. Kč
Tvorba a použití fondu investic
Stav invetičního fondu k 1.1. 1164796
Příděl - odpisy 702838
Příděl - rezervní fond
investiční dotace 1700000
ostatní
Celkem zdroje: 3567634

opravy a udržování nemovitého majetku 2153162
pořízení dlouhodobého majetku 
ostatní použití
odvod zřizovateli
Použití celkem 2153162

Rezevní fond
Stav 1.1. 625329
příděl se zlepšeného výsledku hospodaření 250000
ostatní zdroje
Celkem zdroje 875329

použití - převod do investičního
ostatní použití - úhrada ztráty
použití na provozní náklady
Celkem použití

Fond odměn
stav 1.1. 1830
příděl se zlepšeného hospodaření 150000
Celkem zdroje 151830

Použití fondu 150000

Sestavila: Monika Hrušovská
Schválil: Mgr.Petr Kulhavý BA



  
  

 
3.7. Návrh na rozdělení hospodářského výsledku 
 
Hospodářský výsledek příspěvkové organizace ve výši 88.056,32,- Kč navrhuji rozdělit takto:  
 
- Rezervní fond 88.056,32,- Kč.  
 
 
 
4. INVESTICE 2025 
 
4.1. Plánované investice pro rok 2025 
 
V roce 2025 nás čeká hned několik větších investic, přičemž výměna systému ohřevu teplé vody 
je jednou z nich a navazuje na opravu plynové kotelny, kde došlo k výměně plynových kotlů a 
související technologie. Vzhledem k tomu, že ohřev vody je druhou etapou modernizace 
technologie kotelny provede ji, v návaznosti na předchozí realizaci, firma Bzenecký. 
 
Dalším úskalím je zastínění jižní strany velkého sálu. Prvotní návrh na opravu stínících prvků 
byl ze strany města posunut na kompletní výměnu oken. Z provedených šetření bylo zjištěno, 
že okna byla v roce 2004, při velké rekonstrukci, špatně namontována, což se projevilo až po 
několika letech, kdy začala praskat okna. Exteriérové stínící prvky byly namontovány do 
interiéru a rámy oken byly otočeny vnější stranou dovnitř. Jedná se o celkovou investici cca 1,5 
mil. korun. K tomu je potřeba udělat dva vstupy skrze fasádu na nucený přívod čerstvého 
vzduchu. Od této nemalé investice si slibujeme nejen lepší cirkulaci vzduchu a celkové 
odvětrání velkého sálu, ale současně instalací nových oken se stínícími prvky doje k výraznému 
ochlazení vzduchu velkého sálu v letních měsících. 
 
Další nemalou kapitolou je opakující se údržba povrchu velkého sálu. Kontrola, přebroušení a 
přelakování povrchu vychází na periodu 3-4 let, což nás zřejmě nemine v roce 2025. Jedná se 
o částku cca 350 tis. korun.  
 
Jednou z nenákladných, avšak pro chod haly zásadních, akcí bude zrušení lezecké stěny a 
obnovení nářaďovny. Po měsících hledání se podařilo najít prostory, kam bude v rámci 
Mikulova stěna přemístěna tak, aby její návštěvníci do budoucna o toto sportoviště nepřišli. Po 
obnovení nářaďovny dojde k její částečné rekonstrukci a uložení všech potřebných věcí tak, 
aby se zajistilo co nejefektivnější používání sportovního náčiní. Obnovení nářaďovny povede 
bezesporu i k možnosti rozšíření portfolia nabízených aktivit v rámci velkého sálu, na jejichž 
sportovní vybavení není dlouhodobě místo. 
 
 
 
 
 



  
  

5. ZÁVĚR 
 
5.1. Závěrečné ohlédnutí 
 
I přes to, že rok 2024 byl pro Mikulovskou sportovní opět rokem plným změn, podařilo se nám 
je všechny zdárně zaimplementovat a věřím, že je stejně jako v předchozích letech budeme 
považovat za změny, které přispěly jak lepšímu chodu sportovní haly, tak i sezónní ledové 
plochy.  
 
Palčivým problémem je dlouhodobý nedostatek parkovacích míst před sportovní halou. 
Parkování automobilů, jejichž řidiči nenavštěvují sportovní halu, jsme v letošním roce vyřešili 
stanovením místní úpravy provozu. Tahle skutečnost ovšem nijak zásadně neovlivní chybějící 
parkovací místa. Pevně věřím, že již rozjednané práce na nové zpevněné ploše na bývalé 
mezideponii hned vedle sportovní haly, se v roce 2025 podaří, ku spokojenosti všech 
návštěvníků sportovní haly, dotáhnout do konce. 
 
Sezónní ledovou plochu se nám bohužel nepodaří, ať už z jakýchkoliv objektivních či 
neobjektivních důvodů, přesunout pod střechu, aby byl její provoz co nejdelší a co 
nejekonomičtější. O to větší důraz je třeba klást na její maximální využití a zdravou cenovou 
politiku. Obavy z nevyužití kluziště po úpravách v oblasti cen a časového harmonogramu se 
ukázaly jako liché. Naopak. Provedené změny měly ve výsledku na celý provoz zcela opačný 
efekt. 
 
Velkou prohrou je pro mě v letošním roce neuskutečněný převod fotbalového areálu pod 
správu města Mikulov. Respektive velkou prohrou FC Pálava Mikulov. Nicméně nadcházející rok 
bude jistě ve znamení změn ve vedení klubu a ve znamení dalších vyjednávání mezi klubem a 
vedením města. Cílem je převzetí provozu areálu pod správu města, tím odlehčit vedení klubu 
od provozních záležitostí, aby se mohli naplno věnovat rozvoji fotbalu, věnovat svou pozornost 
hráčům, dětem a zkrátka jednoduše řečeno „mohli hrát fotbal“. 
 
Závěrem mi dovolte poděkovat vedení města Mikulov, Radě města Mikulov a Zastupitelstvu 
města Mikulov za příležitost pracovat pro jednu z městských organizací, za jejich pomoc, 
podporu a spolupráci. Zároveň chci poděkovat všem sportovním spolkům a klubům za 
spolupráci. Novému panu řediteli přeji mnoho nejen pracovních úspěchů. Ať se vám daří. 
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